

台灣教育傳播暨科技學會 Taiwan Association for Educational Communication and Technology

| 國立政治大學教育學院師資培育中心徵聘專任教師啟事 | |
|--------------------------|--|
| | 105年3月18日 |
| 單 位 | 師資培育中心 |
| 專長 | 教育科技、學校輔導等相關領域 |
| 名 額 | *職級:專任助理教授(含)以上*名額:1名*聘期:暫訂民國 105 年 8 月 1 日起聘 |
| 資 格 | 1.具教育部認可國內外教育相關領域博士學位 2.具備英語授課經驗或能力者優先考量 |
| 檢附 相關證 部 項 | 教育部助理教授級以上教師證書者免附成績單,但須附教師證書影本)。 6.博士學位論文影本。 7.近5年內學術著作、研究成果目錄(請列清冊表)。 8.曾於大學教授之課程教學大綱。 9.有英語授課經驗或能力者,請檢附相關證明文件。 10.若有推薦函以2封為限。 (*以上各項應徵文件恕不退件,敬請預留備份) |
| 聯絡方式與 聯絡 人 | 1.應徵資料請於截止日前以掛號郵寄至:116台北市文山區 指南路2段64號「國立政治大學師培中心收」(並請於信 封上註明「應徵教師」) 2.師資培育中心 林靜瑛小姐 電話(02)29393091 轉 66000 E-mail: jingying@nccu.edu.tw 傳真:(02)29398005 |
| 截止日期 | 民國 105 年 6 月 3 日下午 17:00 前。 |



Recruitment for full-time professor National Chengchi University Institute of Teacher Education 2016/3/18 Institute of Teacher Education Department Educational Technology; School Counseling Specialty An Assistant Professor or above Ouota The employment duration from 2016/8/1 Doctorate in education-related fields (local or abroad) which has approved by The Ministry of Education. Qualification Have the experience or ability of Teaching in English will be the first priority. Application document (2 sets/copies) CV, resume (please send it by email) and autobiography. Copy of certificate (Certificate which from oversea should be certify by the ambassador). Copy of secondary school teacher's certificate or secondary education program. 4. Copy of Professor Certificate(if any). Please attach PhD original transcript (Transcript which from oversea the relevant should be certify by the ambassador) or the lecturer document certificate. 6. A Copy of PhD thesis. 7. A list of publication in past 5 years. The course syllabus at the past institute. The document about the courses you had taught. 10. 2 Recommendation letters(optional) (*All the application document will not be returned) 1.Please submit all the documents by registered letter to the following address: National Chengchi University, No.64, Sec. 2, Chi Nan Road, Wen Shan District, Taipei, Taiwan 116.(Institute of Teacher Contact Education) 2.Ling Jing Ying Tel: (02)29393091 # 66000 E-mail: jingying@nccu.edu.tw Fax: (02)29398005 Application Before 2016/06/03 (receive) at 17:00 Deadline